
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 41

Hvordan kan ministeren konkludere, at udarbejdelsen af nye ejendomsvurderinger kører

efter planen, når man nu siger, at de vil komme drypvis indtil år 2022, når den nye be-

skatning samtidig skulle være trådt i kraft den 1. januar 2021? Det var vel ikke oprindeligt

planlagt, at vurderingerne, som danner grundlag for beskatningen, først kommer efter be-

skatningstidspunktet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. oktober 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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